

ASSEMBLEA DIA 18-11-2011

1. Lectura i aprovació de l'acta anterior

El moderador llig l'acta i s'aprova per unanimitat.

2. Funcions per a la propera assemblea (25-11-2011)

Torn de paraula: Iosu

Moderació: Rocio

Presa d'acta: Ruben

3. Lectura de l'ordre del dia

Es llegeix l'ordre del dia previst i no hi ha cap comentari ni objecció al respecte.

4. Informació del 20-novembre

Un membre de l'assemblea de Vinaròs presenta la iniciativa que planteja DRY per a fer reclamacions contra el sistema electoral. Comenta que hi ha 3 instàncies:

- de reclamació

- contra la junta electoral local

- contra la junta electoral central

Al respecte comenta que els membres de la taula tenen l'obligació d'adjuntar eixos documents en l'acta.

Per altra banda, un company pregunta si hi ha alguna acció per a realitzar el 20N. Al respecte, es comenta que si que podríem eixir en pancartes del tipus "jo sóc demòcrata però ningú me representa o ningú em convenç"

També es suggereix ficar un bidó davant dels col·legis on fique vota ací, simulant que eixos vots no valen res.

Una altra persona comenta que ella a títol personal si que farà alguna acció i apareixen 7 persones més que aniran amb ella.

Per altra banda, també es proposa fer alguna acció el dia de reflexió. I al respecte es proposen diverses possibilitats:

- fer una assemblea extraordinària o cercle de debat a la plaça

- fer un micro obert

- parlar de com deuria funcionar la democràcia i al respecte els abusos que està fent l'Ajuntament i la Diputació de Castelló.

- dur una camiseta amb la paraula reflexió i un esparadrap en la boca

- fer una performance sense parlar, amb la camiseta de reflexió i esparadraps en boca, ulls o nas. I després anar de plaça en plaça realitzant-la.

- fer uns ninots de innocent amb paper i enganxar-los a l'esquena de cadascú

- també es diu de després anar a donar una volta amb pancartes, etc., encara que es recorda que a les 19:30h ja hi ha una manifestació que ix de la Farola.

company de Vinaròs comenta que en Vinaròs faran la 1a interassemblea a Terres de l'Ebre.

Al respecte de totes aquestes accions, dos companys comenten que el dia de reflexió no es pot incitar o condicionar a la gent. I que per tant, això és pot considerar un acte de desobediència

civil on poden hi haver judicis, multes, repressió, etc.

Una companya del 15M de València comenta que si a qualsevol pancarta fiquen en lloc de la V la B a Botar, ja no ens poden dir res.

Finalment, es comenta que tal volta fer alguna cosa sense parlar, ja que eixe dia ens poden buscar les cosquerelles. Aleshores, fer alguna cosa vistosa, sense parlar, simbòlica, etc.

I s'arriba al següent consens:

Demà dia 19-11-11 en la plaça M^a Agustina (15M) es farà una assemblea reflexiva on no hi haurà micro. Es durà paper i tisores (Ruben) per fer els ninots d'innocent.

Es farà la pancarta de Reflexión (la gent durà material per fer-la).

Es durà esparadrap o *tirites* per a ficar-nos a la boca.

Si alguna persona té algun wàter el durà per simbolitzar que aquesta democràcia o és una merda o ens caguem en ella.

A continuació hi ha un debat sobre fer alguna cosa el dia de les eleccions en els col·legis electorals i les conseqüències que això pot tindre: fer fotocòpies de les imatges dels xoriços per a repartir-les a l'entrada, fer samarretes i pintar cadascuna amb una paraula diferent, ... No obstant, es comenta que al llarg del cap de setmana hi haurà molta vigilància i les accions seran quasi segur castigades. Per tant, s'aprova no fer res com a assemblea.

Es comenta que es poden imprimir les lletres amb full i després exganxar-les a les samarretes amb imperdibles. I fer l'acció a la plaça dissabte per al vesprada. Es portarà el material per a poder-ho fer.

5. Local alternatiu a la plaça

Es comenta que s'ha netejat prou, que hi ha llum, però no hi ha aigua. Per altra banda, s'informa de que hi ha uns pilars pel mig del local que no tenen cap funció i per tant, es decideix que la pròxima vegada que anirem els tirarem.

En quant a pintar les parets, s'informa de què si plou hi ha humitats i no es poden pintar.

Per tant, faria falta:

- buscar com podem posar l'aigua en el local.

- posar un wàter

- dur material de pintura

Es proposa anar demà al local a continuar netejant. Al respecte aniran 4 persones. Una d'elles diu que intente anar més gent perquè sempre va la mateixa i es important que s'impliquen tota l'assemblea.

6. Recollida de signatures

S'ha enviat un missatge a tots els contactes i s'ha posat al blog que s'estan recollint els fulls amb les signatures demanant més trens amb el nord de Castelló i la gratuïtat del parking dels hospitals.

Es recorda que qualsevol persona que tinga fulls amb firmes pot fer-los arribar al grup de formació i, més concretament, a Raúl.

S'informa que en Vinaròs s'ha presentat un estudi de viabilitat econòmica.

Fins el moment, hi ha unes 1000 signatures de cada demanda.

La propera setmana David portarà els horaris dels trens i autobusos cap al Nord de Castelló per tal d'anar a demanar signatures a l'estació abans de les sortides.

Frank parlarà amb un contacte d'Alcalà per veure si li va bé que anem a fer difusió d'informació o recollida de firmes i continuar amb les turbes informatives.

S'acorda continuar debatent sobre les possibles propostes de recollida de les signatures la propera assemblea.

Ara per ara, es penjarà, des de coordinació, un enllaç al blog per a qui vullga puga descarregar-se fulls buits de recollida de firmes, amb una breu explicació sobre la finalitat.

7. Propostes dels grups

Coordinació i organització:

Es recorda que el blog ja està en funcionament i que qualsevol persona que vullga fer un suggeriment de millora pot fer-lo arribar.

Es forma un debat sobre si el blog hauria d'incloure un fòrum per a poder debatre obertament sobre diferents temes.

S'explica que el blog es va crear amb la finalitat de facilitar la coordinació i dinamització de les assemblees, per a organitzar la informació i posar-la a l'abast de tothom i es penja com a entrada la propera activitat que es realitzarà (que sí es pot comentar), però no està pensada per ser una eina per a fer difusió massiva ni per a fomentar el debat. S'ha inclòs una bústia de debat per a què es puguin fer arribar propostes, però es recorda que en el marc de l'Assemblea internet no és entès com un instrument per al debat allò que es vol fomentar és la participació en els debats, les activitats i, sobretot, les assemblees.

Si qualsevol persona vol fer una aportació de millora en esta línia, per agilitzar el desenvolupament de l'assemblea, es proposa que utilitze el model de fitxa i elabore la informació per a la propera assemblea.

Comunicació:

S'informa que el tema de les associacions està prou paralitzat, ja que a internet consten totes les dades de contacte però no els e-mails, cosa que dificulta el procés.

Des de comunicació s'encarreguen de dissenyar un cartell anunciant l'Assemblea 15M com a element de visibilització quan es facen diferents activitats.

Formació:

S'informa que el proper dimecres a les 20.00hores es farà a la plaça una sessió temàtica de debat sobre el petroli (teoria del pic del petroli).

Cèsar porta una proposta "Contem la nostra història". S'acorda que es penjarà al blog per a què la gent puga consultar-la i la propera setmana es tractarà a l'assemblea.

8. Propostes de participació a la taula de l'UJI

No està present a l'assemblea la persona que se n'encarrega però ha informat que allò sobre el

que ha de versar la intervenció és principalment el concepte de “democràcia”.

Com a suggeriments es comente: donar canya al PP i PSOE, centrar-se sobretot en el tipus de democràcia que volem i no tant en les típiques propostes que ja fan els partits, incidir en l'explotació laboral, etc.

No obstant, **es decideix esperar a que la persona encarregada facilite tota la informació detallada sobre la intervenció en una altra assemblea.**

9. Tresoreria.

Sense variacions, s'informa que hi ha comptabilitzats 76.40 euros.

10. Interassemblea.

S'informa que **la propera reunió d'interassemblees és el proper dilluns a les 19 hores a la Plaça Maria Agustina.**

Les persones que s'ofereixen participaran en l'assemblea són: Mireia (presa d'acta), Rosa (torns de paraula) i Jose (moderació). La persona que participarà com a portaveu de l'assemblea serà Manolo.

S'acorda que en cas de pluja, les assemblees i interassemblees es faran al porxo de l'ajuntament i, en cas de circumstàncies molt adverses al local. En el cas de les xerrades si plou passaran de la plaça al local.

S'informa de l'ordre del dia de l'interassemblea:

- Interassemblea estatal. Sorgeixen alguns punt de debat:
 - o El grup que va sorgir la setmana anterior no porta cap proposta. S'assenyala que seria convenient que les persones d'este grup vagen a la reunió. També es considera important que el grup trebal·le en conjunt una proposta i la presente a l'assemblea.
 - o es proposa comentar que des de Castelló s'ha contactat amb professorat de l'UJI per si pot interessar fer alguna reunió a les instal·lacions, cal contrastar bé la informació abans de fer cap proposta)
 - o s'assenyala que hi ha un poc d'embolic amb la informació, hi ha dispersió i és difícil coordinar-se per internet. Seria interessant quedar presencialment la gent que forma part del grup.
 - o s'ha intentat accedir al mumble, la plataforma on es fan les reunions virtuals, però les primeres impressions són que és difícil trobar-li operativitat. Es comenta que des de València poden comentar com utilitzar millor les eines telemàtiques. S'incideix en què cal determinar bé les funcions d'estos instruments i assegurar que les decisions importants que es prenguen responguen sempre al sistema assembleari.
 - o és important saber si finalment es fa a Castelló o no i en quines dates i també si serà un encontre o simplement una reunió més de grup.
 - o es demana que quede clar si hi ha vinculació o no amb DRY.
 - o si alguna persona està interessada en anar a Marinaleda pot contactar amb Javier. Es comenta que es creu que des de la Vall estan intentant organitzar algun transport col·lectiu.

- es demana que s'organitze un taller de mumble i N-1 per a què tota la gent pugui participar amb igualtat d'oportunitats i familiaritzar-se (es parlarà amb Mario de la Vall per si pot fer-ho a Castelló o a la Vall).
- dilluns a la reunió es poden facilitar detalls interessants relatius a l'encontre per part d'informants clau.
- Recollida de signatures.
- Propostes d'accions conjuntes (es comenta que es podrien portar les propostes que es van elaborar i redactar per a la manifestació del 15 d'octubre)

11. Ordre del dia de la propera assemblea.

- a) Presentació de les persones que fan funcions en l'assemblea
- b) Lectura i aprovació de l'acta anterior
- c) Funcions per a la propera assemblea
- d) Lectura de l'ordre de dia
- e) Recollida de signatures
- f) Propostes de grups
- g) Proposta: "contem la nostra història"
- h) Interassemblea
- i) Tresoreria
- j) Altres
- k) Ordre del dia provisional propera assemblea

12. Altres.

Es proposa començar a treballar per fer una manifestació demanant la sortida de l'euro.